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Het 2e semester is voor mij van relaxed naar stressvol gegaan. In het begin zat ik met veel 
tegenzin in de lessen. Dit omdat ik er niet zo veel meer van verwachtte en nog wel twijfelde 
of ik door zal gaan met de opleiding. Toch werd mijn motivatie wel iets beter door de 
opdrachten. Wel vond ik de opdrachten laat aangegeven en op het laatste moment krijg je 
er nog even wat grote opdrachten bij. Hierdoor werd het eind van het jaar erg stressvol. Ook 
vond ik de opdrachten niet altijd even passend. Toch helpt elke opdracht wel weer met 
ervaring voor later.  
Ik heb nog steeds de twijfel of Sportkunde de goede opleiding voor mij is. Dit omdat ik de 
lessen van nu nog niet goed kan inzien voor mijn latere beroep. Ik had een bepaalde 
verwachting van de opleiding, maar de verwachtingen zijn helaas op dit moment nog niet 
uitgekomen. Ik heb wel besloten om door te gaan met de opleiding, dit omdat ik wel een 
droom heb. Ik wil namelijk graag een evenement in Nederland neerzetten, waar alleen de 
besten van elk land naartoe komen. Ook merk ik aan mijzelf dat ik toch nog graag de leiding 
neem bij opdrachten waar er veel geregeld moet worden. Dit combineer ik graag met sport, 
dus deze opleiding zou gepast moeten zijn. Wel vind ik de theorie soms erg interessant om 
te weten. Aan de hand van een model een geslaagd evenement neer zetten lijkt mij dan ook 
geweldig. Het zijn een soort van handige tips en weetjes voor later. Wat ik wel leuk vind van 
het jaar, is dat ik een goed bra-evenement heb neergezet. Ook al was alles niet klaargezet, 
terwijl dit wel was afgesproken, waren de deelnemers allemaal tevreden. Hier ben ik dan 
ook trots op.  
 


